
PROTOKOŁ NR XXV/2016

z XXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 27 września 2016 r.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady Powiatu o godzinie 17.30 otworzyła
XXV sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę,
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek
organizacŃnych Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur
starostwa, wszystkich gości, a także przedstawicieli mediów.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego protokołu).
Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30.
Tym samym wyczerpano punkty l i 2 porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomtowała, że kolejnym punktem
porządku są Mn/os#/ do porządku oóraćZ Porządek sega został przesłany wraz z materiałami.

Ad 3

Proponowany porzadek obrad XXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

l
2.
3.

4.
5

Otwarcie XXV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad
Przyjęcie protokołu z XXIV sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy Htnansową Powiatu
Pruszkowskiego /BR-265/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-266/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Powiatu Pruszkowskiego do składu
Powiatowej Rady Rozwoju/BR-267/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod
nazwą ,,Związek Samorządów Polskich" /BR-268/16/.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na nieruchomości Powiatu
Pruszkowskiego prawa użytkowania/BR-269/16/.
PocUęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rcwizyjnej /BR-271/16/.
PocUęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BR-272/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rcwizyjnel /BR-273/16/.
Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie województwa (Powiatu
Pruszkowskiego i Powiatu Grodziskicgo) w roku 2015 /BR-274/16/.
Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pruszkowie o stanie
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu pruszkowskiego w 2015 roku /BR-275/16/.
Informacja Nr 20/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 17 sierpnia
2016 r. do 14 września 2016 r. /BR-270/16/.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie wniosków
do porządku obrad.

l



Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu
Podjęcie zchn'aW w spraw'ie powierzenia Gminie Btwinón' prom'rdzenia zctdań publicznych
z zakresu zimowego ulrzymanicl nagą'ierzchni dróg, chodników, ścieżek t'operowych oraz cicłgów
pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów.
Termin skierowania pod obrady Rady Powiatu wynika z przedłużających się rozmów
z poszczególnymi Gminami. Starosta pochwalił współpracę z Gminą Brwinów, która jako
jedyna w tym roku wyraziła gotowość podpisania tego porozumienia. Efekt podjętej uchwały
jest korzystny tak dla służb Powiatu, jak i Gminy Brwinów. Aby nie zostać zaskoczonym przez
zimę, projekt uchwały został skierowany pod obrady Rady na tel seqi. Projekt uchwały został
zaopiniowany przez Komigę Budżetu i Finansów.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosuvanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 10 Poć#ęc/e uc/zwać ]4' sprm4'/epok'ferzen/a
Gminie Bt'wonów prowadzenia zadań publiczn)ch z zah'esu zimowego utrzymania nawierzchni
dróg, chodników, ścieżek t'operowych oraz ciqgów pieszo-rowero'wych na drogach
powiatowych na terenie Gmin) BrwiYtów.

Wynik głosowania
Głosowało 24 radnych
Głosy ,,za" - 24
Głosy ,,przeciw" - 0
Głosy ,,wstrzymujące się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 10 Podjęcie uchwali' w sprawie powierzenia Gminie Brwinów
prowadzenia zadań publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg,
chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiato)Tych
na terenie Gminy Brwinów. Numeracja punktów uległa zmianie odpowiednio.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o dalsze wnioski do porządku
obradr

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej zgłosiła wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu 14 (druk BR-276/16), punktu 15 (druk BR-277/16),
punktu 16 (dmk-BR 278/16) każda o treści Podyęcfe uc/zHaO u, spraw/e rozpabze/z/a skargi.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wmosek
o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 14 /"odyęcle uc#wab w spraw/e rozpo/czen/a
skargi (BR-276/16).

Wynik głosowania:
Głosowało 24 radnych
Głosów ,,za" - 24
Głosów ,,przeciw" - O
Głosów ,,wstrzymujących się ,, - 0
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 14 Podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi. Numeracja
punktów uległa zmianie odpowiednio.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 15 Pod#ęcźe uc/zwać w sp/"awże rozpo/rzenla
skargi(druk BR-277/169 jako punktu 15.

2



Wynik głosowania:
Głosowało: 24 radnych
Głosów ,,za" -- 24
Głosów ,,przeciw" -- 0
Głosów ,,wstrzymujących się ,, 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
zmieniony o wprowadzenie do porządku obrad punktu 15 Podjęcie uchwali' w sprawie
rozpatrzenia skargi. Numeracja punktów uległa zmianie odpowiednio.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 16 Podyęc/e z/c#}4'ab' w spraw'/e rozpo/czen/a
skarg/ (druk BR-278/16).

Wynik głosowania:
Głosowało 24 radnych
Głosów ,.za" - 24
Głosów ,,przeciw" -- 0
Głosów ,,wstrzymujących się ,, 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
zmieniony o wprowadzenie jako punkt 16 punktu Podjęcie uchwali' w sprawie
rozpatrzenia skargi. Numeracja punktów porządku uległa zmianie odpowiedni.

Porzadek obrad XXV sesji DO zmianach

l
2
3.

4.

5

Otwarcie XXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.

Prz):jęcie protokołu z XXIV sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego /BR-265/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-266/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Powiatu Pruszkowskiego do składu
Powiatowej Rady Rozwoju/BR-267/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod
nazwą ,,Związek Samorządów Polskich" /BR-268/16/.
Po(yęcie uchwali' w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na nieruchomości Powiatu
Pruszkowskiego prawa użytkowania/BR-269/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych
z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg, chodników, ścieżek rowerowych oraz
ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów /BR-279/16/.
PocUęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnd /BR-271/16/.
Po(Uęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnq /BR-272/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rcwizyjnel /BR-273/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-276/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-277/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-278/16/.
Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaWjnej na terenie województwa (Powiatu
Pruszkowskiego i Powiatu Grodziskicgo) w roku 2015 /BR-274/16/.
Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pruszkowie o stanie
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu pruszkowskiego w 2015 roku /BR-275/16/.
Informacja Nr 20/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 17 sierpnia
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2016 r. do 14 września 201 6 r. /13R-270/16/.

20. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych
21. Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
22. Zamknięcie obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem jest
Pt' ujęcie pl'otokołu z XXIVsesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag
i nie odnotowyąc głosu sprzeciwu protokół z XXIV segi Rady Powiatu Pruszkowskiego został
Pi z y l Vt y .

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po v:ąt\ku \est Podjęcie ucl'twab złnienicUqcel uchwałę w spr(m'ie wielotetYtiej prognozy
./inansowe? Pawla/u /'rzłsz#ows#fego. /B.R-2ó5//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3
do protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały, który w związku ze szczegółowym omówieniem
projektu przez komisje merytoryczne wyraził gotowość do odpowiedzi na ewentualne pytania.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę

Głosów w dyskusji nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 21 września 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-265/1 6/ został przez komiqę zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 22 września 2016 r.
projekt uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-265/1 6/ został przez komiqę zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że na posiedzeniu 26 września 2016 r. projekt uchwały Rady
Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego /BR-265/16/ został przez komigę zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu 26 września 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-265/1 6/ został przez komigę zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zltlieniajqcq uch'vvałę w sprawie wietotetłliejprognozyPnansowej Powiatu Pruszkowskiego.

Wynik głosowania:

Głosowało: 23 radnych,
Głosów ..za'' -- 23,
Głosów ,,przeciw" -- 0,
Głosów ,,wstrzymujących się"
l osoba nie oddała głosu.

0,

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/191/2016
zmieniająca uchwałę )v sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

Radna Katarzyna Klimasze)cska zgłosiła wniosek formalny z prośbą o ogłoszenie 5 minut
przerwy na zwołanie posiedzenia klubu PiS.

O godz. 17.55 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę

O godz. 18.00 Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.

fXU \J+

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Poć#ęc e uc/zHaO w sprawie z/n/an do uc/zwró' w spraw/e uc/zu,a/en/a bz/ć#e/u
Pow/a/z/ Prusz#ows#/ego na roX 20/ó /B.R-2óó/'7ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały, który zadeklarował gotowość do odpowiedzi na
ewentualne pytania. Radny Maksym Gołoś Starosta omówić kwestię zwiększenia wydatków
o kwotę 105 tys. zł w dziale 750.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radny Grzegorz Jastrzębski poprosił o szersze przedstawienie sprawy

Sekretarz Zbigniew Rzeczycki omówić: sprawy finansowania kosztów przechowywania
pojazdów usuniętych z dróg za lata 2008 -- 2013, a nieodebranych przez właścicieli. Wydane
postanowienia określają koszty, które trzeba zapłacić pomimo postępowania odwoławczego
w SKO lub podjętych kroków negocjacyjnych. 81 pojazdów zostało przejętych sądownie
na własność powiatu ponieważ nie zostały odebrane przez właścicieli. Wartości tych p(jazdów
nie przekraczają 800 zł. 35 samochodów jest na parkingu (dłużej niż 3 miesiące), złożono
16 wniosków o przepadek pojazdów na rzecz Powiatu.

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał o dopłaty do likwidacji samochodów.

Sekretarz Zbigniew Rzeczycki odpowiedział, że dopłaty do likwidacji pojazdów Powiat
otrzymał oraz przedstawił procedurę kierowania samochodów do demontażu.

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał czy w kwocie 105 tysięcy jest kwota, która Powiat
przyjął za likwidację pojazdu. l to nie jest całkowity koszt Powiatu.
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Sekretarz Zbigniew Rzeczycki odpowiedział, że tak i Wjaśnił szczegółowo procedurę
i przepływy finansowe w tej sprawie.

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał w jakim paragrafie są kwoty przychodu z tytułu
złomowania.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu uzupełnił dotychczas udzielone informacje
w tej sprawie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi merytorycznych

Opinie komisji;

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 21 września 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016/BR-266/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca K.omisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 22 września 2016 r.
projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-266/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że na posiedzeniu 26 września 2016 r. projekt uchwały Rady
Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2016 /BR-266/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu 26 września 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2016
/BR-266/1 6/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2016.

Wynik głosowania:
Głosowało radnych 25,
Głosów ,,za" -- 25,
Głosów ,,przeciw" O,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0,
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/192/2016
w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2016 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)otziądku iesl Podjęcie uchwali w spra'wie wskazania radnych Powiatu Pruszkowskiego
do składu Pow/a/owe? J?ady .Rozwo/u. /13R-267/16/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7
do protokołu.

Ad 7
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały, który przedstawił koncepc:ję pracy Powiatowej Rady
Rozwoju.

Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił w imieniu klubu PiS radną Katarzynę Klimaszewską.
Radna Katarzyna Klimaszewska wyraziła zgodę na kandydowanie.
Radny Zdzisław Brzeziński z klubu ,,Mazowiecka Wspólnota Samorządowa" zgłosił radną
Marię Makowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie.
Radna Elżbieta Smolińska w imieniu klubu PO zgłosiła radnego Janusza Rajkowskiego, który
wyraził zgodę na kandydowanie.
Radna Agnieszka Kuźmińska w imieniu klubu ,,Dobro Wspólne" zgłosiła radnego Artura
Swiercza, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Głosów w dyskugi nie zgłoszono

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw/e
wskazania ładnych Powiatu Pruszkon'skiego do składu Powiatom'ej Rady Rozwoju.
Głosowano na wszystkich kandydatówjednocześnie.

Wynik głosowania:
Głosowało: 24 radnych,
Głosów ,,za" -- 24,
Głosów ,,przeciw" -- 0,
Głosów ,,wstrzymujących Slę 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXV/193/2016. w sprawie wskazania radnych Powiatu Pruszkowskiego do składu
Powiatowej Rady Rozwoju została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po ziądku \est Podjęcie uchwał w spraw'ie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego
do Stowarzyszenia pod nazwą ,, Związek Samorządów Polskich" BR.-2681\.61
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Maksym Gołoś Starosta przypomniał, że Związek jest w trakcie tworzenia oraz
Wjaśnił kwestie związane z utworzeniem tej platformy wymiany doświadczeń i informacji.

Ad 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Głosów w dyskusji nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji merytorycznej,
która opiniowała ten projekt.
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Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 22 września 2016 r.
projekt uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu
Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą ,,Związek Samorządów Polskich" /BR-268/16/
zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą ,,Związek Samorządów
Polskich"

Wynik głosowania:

Głosowało: 24 radnych,
Głosów ,,za": 14,
Głosów ,,przeciw": 5,
Głosów ,,wstrzymujących się": 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/1 94/2016
w sprawie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą
,,Związek Samorządów Polskich" została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr lO
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie ucha'ab w spraw'ie wyrażenia zgody na t4stanowiertie na nieruchotllości
Pow/a/u Przłsz#ows#/ego Frau'a u ,/kolan/a /BR 2ó9//ó/l Projekt uchwały stanowi
załącznik nr ll do protokołu.

Ad 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Maksyma Gołosia
Starosty o przedstawienie Radzie wniosku w tq sprawie.
Radny Maksym Gołoś Starosta przekazał głos Radosławowi Chechłaczowi Zastępcy
Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.

Radosław Chechłacz Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami poinformował, że jest uchwała porządkująca sprawy nieruchomości
SPZ ZOZ w Pmszkowie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Głosów w dyskugi nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uc/zwa/ę w sp/'au'ie
wyrażenia zgody na ustctnowienie na nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego prawa
uą)/rkowanża /BR 269/16/.

Wynik glosowania:
Głosowało: 24 radnych
Głosów ..za": 24

Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/195/20 1 6
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego
prawa użytkowania została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Radna Maria Makowska Przavodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potv=ąd\cu \esi Podjęcie zchn'ab w spra\Ą'ie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzylmallia nawierzchni dróg, chodników, ścieżek rowerowych
oraz ciqgów pieszo-rowerowych tla drogach powiatowych }la terenie Gminy Brwinów.
/BR -279//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad IO

Projekt uchwały omówić radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę

Radny Mariusz Baranolvski poprosił o podanie kwoty.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że to jest 180 tysięcy zł
do rozliczenia w zależności od nakładów pracy.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansó)v
poinformowała, że na posiedzeniu 27 września 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych z zakresu zimowego
utrzymania nawierzchni dróg, chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-
rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów /BR -279/16/ zaopiniowano
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw/e
powierzenia Gminie Bt'winóu' prowctdzenia zadań publicznych z zakt'esu zimowego utrzymania
nau'ierzchni dróg, chodników, ścieżek romet'owych oraz ciągów pieszo-rowerowych }la drogach
powiatowych na terenie Gtlliny Brwinów IBR .zn91\.cl.

Wynik głosowania;
Głosowało: 24 radnych,
Głosów ..za"- 24.

Głosów ,,przeciw" -- 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0,

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/1 96/2016
w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych z zakresu
zimowego utrzymania nawierzchni dróg, chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów
pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamyka punkt 10 i przechodzi do punktu ll

9



Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzatdl\tu les\ Podjęcie zchn'aW w spra'a'ie przelwzatlia skargi do Kołnisji RewizMnq
/B.R-27///ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad l l

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw'/e
przekazania skargi do Komisji Rewizgnq.

Wynik głosowania:
Głosowało: 23 radnych
Głosów ..za" - 23
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/1 97/20 1 6
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej. Uchwała stanowi załącznik nr 16
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 1 i przeszła do punktu 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po'rzlądku \esi Podjęcie uchu'aĘ w spl'au'ie przekazania skargi do Komigi Rewiz9tlej
/B.R-272//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw/e
przekazania skargi do Komisji Rewiz9nej.

Wynik głosowania:
Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za" 25,
Głosów ,,przeciw" 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" - 0.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/198/2016
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząd\.u \est Podjęcie ucl'twaW w spraw'ie przekazania skargi do Kolnigi Rewizgnej
/B.R-273//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw'fe
przekazctnia skargi do Komisji Rewizyjnej.

Wynik głosowania:
Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za" -- 25,
Głosów ,,przeciw" -- 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/199/201 6
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej. Uchwała stanowi załącznik nr 20
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przeszła do
punktu 14.

/IU l 't.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest /"odyęc/e z/c/zHaO w spraw/e rozpo/czen/a skarg/ /B.R- 27ó//ó./ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Ruvizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrywania skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Głosów w dyskuqi nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw/e
rozpatrzettia skargi.

Wynik głosowania:

Głosowało: 24 radnych,
Głosów ,,za" -- 24,
Głosów ,,przeciw'' -- 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/200/201 6
w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 14
punktu 15.

przeszła do

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zwać' w spraw'/e rozpo/czen/a skarg/ /B.R-277/7ó/ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrzenia skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę

Głosów w dyskugi nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w spraw'/e
rozpatrzenia skargi.
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Wynik głosowania:
Głosowało 23 radnych
Głosów ,,za" - 23
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" ()

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/201/2016
w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 24
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 5 i przeszła do punktu 16

Ad 16.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęcże uc/zwać' w spraw/e rożpa/czen/a skarg/ /B.R- 278/7ó/l Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrywania skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.

Głosów w dyskugi nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi.

Wynik głosowania:

Głosowało: 23 radnych,
Głosów ,,za" -- 23,
Głosów ,,przeciw" -- O,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/202/2016
w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 26
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 i przeszła do punktu 17

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potvądku \est Spraw'ozdattie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie
województwa (Pou'tata Pruszkowskiego i Powiatu Grodziskiego) w roku 2015 r. IBR-2]ĄIL61.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokolu.

Ad 17

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Głosów w dyskugi nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 17 i przeszła do punktu 18
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Ad 18.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potządh.u \esi Informacja Państwowego Powiatowego IYtspektol'a Sclnitarnego w Pruszkowie
o stanie bezpieczeństwa sclnitarttego powiatu pruszko%'skiego w 2015 r. /BR-275/]6/.
Informacja stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Głosów w dyskugi nie odnotowano
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 8 i przeszła do punktu 19

A rl lq

Radna Maria Makosvska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
ponng3ku \est Infonllacja Nr 20/201 6 o pł'acy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 1 7
sierra/a 20/ó r do /4 września 20/ó x /BR -270/16/. Informac:ja stanowi załącznik nr 29 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę

Radny Stanisław Dymura poprosił o wpisywanie nazwy inwestycji celu publicznego

w informacji o pracy zarządu.

Odpowiedzi udzielili Radny Mirosław Chmielewski Clzłonek Zarządu oraz Radny Maksym
Goloś Starosta wskazując na dostępność wszelkich informacji na stronie internetowej Powiatu
(Powiat Zarząd). Rozbudowywanie td treści nie wydaje się być wskazane. Na stronie
udostępnione są uzasadnienia do podjętych uchwał i inne załączniki, aczkolwiek sprawa
podawania informacji w szerszej formie zostanie rozważona.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.

Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 9 i przeszła do punktu 20.

/\a zu.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzadXcu są Interpelacje i zapytania oraz wttioski i oświadczenia radnych.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała (w imieniu mieszkańców Nadarzyna) o wniosek
w sprawie oznakowanie przejścia dla pieszych na ul. Pruszkowska na skrzyżowaniu
z Wierzbową. Tam jest przejście tylko chodziło o sygnalizację.
Pytanie: czy są szanse, że to zostanie zrealizowane jeszcze w tym roku ewentualnie zgłoszenie
do budżetu na rok 201 7. Prośba o informację na piśmie.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała o ul. Pruszkowską w kontekście zdjęcia oznakowania
ograniczenia prędkości do 40 km/godz. co dyscyplinowało kierowców. W tej chwili pomimo,
że jest teren zabudowany ruch jest szybszy aniżeli dopuszczalne 50 km/godz., a jest kilka dróg
wychodzących na ul, Pruszkowską z osiedla NSM, na którym mieszka ok. tysiąca ludzi.
Na skrzyżowaniu ul. Pruszkowskiej i Wierzbowej bardzo dużo ludzi przechodzi przez ulicę,
łącznie z dziećmi idącymi do szkoły do Nadarzyna.
Pytanie: w jaki sposób Zarząd zamierza tam zapewnić bezpieczeństwo.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała dlaczego nie było przedstawiciela Powiatu 22
września na spotkaniu w gminie w sprawie odwodnienia ul. Pruszkowskiej. Gmina ma
propozycje odwodnienia w okolicy myjni i sklepu Warus.
Pytanie: co powiat w tej sprawie zamierza.
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Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała dlaczego jest wstrzymywana inwestycja budowy
oświetlenia na ul. Pruszkowskiej (od ul. Akacjowej do Jaworowej). Gmina chce wybudować
linie napowietrzną. Jest sygnał z Powiatu, że ma być linia kablowa, a to podraża koszty.
Pani Radna poprosiła o odpowiedź pisemną na zadane pytania.

Radna Katarzyna Klimaszewska podziękowała za wycinka drzew i konserwac:ję zieleni na
przystanku w Ładach dzięki czemu zapewniono bezpieczeństwo.

Artur Swiercz skierował wniosek o interwencję w sprawie braku miejsca parkingowego dla
niepełnosprawnych na ul. Sportowej w Brwinowie. Prośba o analizę i wydzielenie miqsca.

Radny Dariusz Nowak odnosząc się do pytań zadanych przez radną Agnieszkę Kuźmińską
poprosił o udzielenie odpowiedzi radnego Mirosława Chmielewskiego Członka Zarządu.
Jednocześnie poinformował, że w sprawie ul. Pruszkowskiej Pan Radny złożył wniosek,
sprawa odwodnienia i uspokojenie ruchu były omawiane na ostatniej komisji inwestyqi.

Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że:
- w miąscu planowanej linii oświetleniowej jest kolizja pomiędzy zdrowymi drzewami a linią;
- problem odwodnienia ma charakter ogólnopolski - brak odbiornika wody, który trzeba
wybudować, podjęto rozmowy na temat bazy sieci odwodnienia;
- będzie wmosek o przeznaczenie kwoty na stworzenie inwentaryzacji sieci odwodnieniowej
w powiecie i stworzenie bazy przy współpracy z innymi gminami;
- nieobecność na spotkaniu w sprawie odwonienia najprawdopodobniej była spowodowana
zmianami kadrowymi.

Radna Aurelia Zalewska wypowiedziała się w kwestii konieczności spowolnienia ruchu na
ul. Pruszkowskiej, ponieważ dużą część kierowców nie przestrzega ograniczeń.
O spowolnienie ruchu występują różne środowiska. Niezbędne jest wybudowanie sygnalizacji
świetlnej: w Nadarzynie przy ul. Wierzbowej, w Granicy przy ul. Lawendowej, Poprzecznej
i Długiej. Wieś Granica jest podzielona na pół ul. Pruszkowską i uczęszczanym przejściem jest
przejście właśnie przez ul. Pmszkowską. Światła przy ul. Reja nie rozwiązują problemu
całkowicie. Pani Radna poddała pod rozwagę budowę sygnalizac:ji wymuszaną bądź
spowalaniającą, zwłaszcza w kontekście przejścia do świetlicy przy ul. Czeremchy. Drugim
odcinkiem jest skrzyżowanie z ul. Długą. Pani Radna na komigi poprosiła o sprawdzenie jak
wyglądają ograniczenia prędkości do 40 km, bo chyba już tak nie jest jak było.
Poprosił również o sprawdzenie i przygotowanie nowego oznakowania przy ul. Rekreacyjnej.
Najbardziej niebezpieczny zakręt w Granicy przy lesie, oznakowanie jest bardzo słabo
widoczne. Często zdarzają się wypadki.
Następnie Pani Radna podkreśliła w wypowiedzi wagę sprawy odwodnienie ul. Pruszkowskiej
i poprosiła o konkretne rozwiązania w sprawie zbierającej się wody przy ul. Czeremchy.

Radny Stanisław Dymura w nawiązaniu do przeprowadzoną w latach 2004/2005
inwentaryzacji oznakowania pod względem bezpieczeństwa dróg powiatowych, za którą
zapłacono spore pieniądze zapytał: czy jest to wykorzystywane czy zostało odłożone na półkę,
czy z tego coś wynika i czy są jakieś efekty, bo Pan Radny nie odnotomje żadnych zmian.

Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że spośród ponad
20 wniosków w sprawie sygnalizacji świetlnych zrealizowano 6. Będę na pewno następne
wnioski. Nowe lokalizacje zostaną Państwu Radnym przedstawione. Każda lokalizacja jest
potrzebna z punktu widzenia bezpieczeństwa, ale to Państwo Radni podąmą decyzję, która
będzie realizowana. Potrzeby są zawsze większe niż możliwości finansowe. Organizacje ruchu
na ul. Pruszkowskiej będą realizowane zgodnie z planem projektanta.
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W uzupełnieniu Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Ochrony środowiska Andrzej Kutyński
powiedział, że organizacje ruchu są wdrażane systematycznie w ramach bieżącego utrzymania
drógr

Radna Aurelia Zaluvska podziękowała za przygotowywanie dokumentacji na
ul. Pruszkowską, ale kwestia bezpieczeństwa nie może czekać i nie może być odkładana.
Odnosząc się do wypowiedzi Naczelnika A. Kutyńskiego zauważyła, że organizacja ruchu
została przygotowana w poprzedniej kadenqi dla całego powiatu. Bywa, że wprowadzone
zmiany są niekorzystne w stosunku do funkcjonujących poprzednio. To dotyczy
ul. Pruszkowskim. Wnioski o zmiany są składane do Starosty i Pani Radnej. Pani Radna
poprosiła o reakcję na te wnioski.

Radny Mariusz Baranowski zapytał czy otrzyma do wglądu obiecany 10 miesięcy -- ze
względu na zawarte dane - audyt informatyczny. Ponadto zapytał czy sygnalizowane
niebezpieczeństwo zostało zażegnane, czy jest bezpiecznie i ponowił prośbę o udostępnienie
mu audytu.

Radny Maksym Gołoś Starosta poinformował, żejest bezpiecznie i poprosił Pana Krzysztofa
Borkowskiego szefa informatyków, aby przedstawił aktualny stan zabezpieczenia systemów
IT i plany z których najważniejszy to podpisanie umowy na dofinansowanie e- usług

Pan Krzysztof Borkowski powiedział, że jeszcze nie wszystkie nieprawidłowości zostac
zlikwidowane, aczkolwiek przy założeniu wyższego poziomu bezpieczeństwa aniżeli to było
do tej pory. A zatem audyt nie jest w 100% jawny. Panu Radnemu będzie mogła zostać
przekazana ta część w która sytuacja została naprawiona ijestjuż bezpieczna.

Radny Mariusz Baranowski poprosił o informację na ile jesteśmy bezpieczni w porównaniu
z punktem zero od którego wychodzono w skali od l do 10 oraz na ile jesteśmy bezpieczni
wprowadzając e-usługi i mając zapewne dane w chmurze.

Pan Krzysztof Borkowski powiedział, że trudno jest wyskalować ten proces w skali od l do
10 bo to nie jest jeden element. Sprawy określone w audycie zostały zabezpieczone , w tej skali,
na poziomie 10. Jest wiele rzeczy, które wraz z dobrą praktyką powiaty zostać poprawione
ale to też trwa. Dane nie są wynoszone do chmury. Są w dwóch oddalonych od siebie,
oddzielnie zabezpieczonych miejscach, w tym budynku. Pan Krzysztof Borkowski omówić też
działanie e-usługi.

Radny Janusz Rajkowski zapytał:
- czy jest analiza skrzyżowania drogi krakowskiej (obecnie wojewódzkiej) z ul. Leszczynową,
czy tam będzie sygnalizacja świetlna;
- jaki jest stan realizacji inwestycji budowy ronda przy dwóch drogach powiatowych za Olszyną
i ul. Janczewickiej w Podolszynie.

Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że badania ruchu wykazały,
że to skrzyżowanie po modernizacji zgodnie z ekspertyzę, według opinii biegłych to
skrzyżowanie (zbieg tych 2-ch ulic) nie wymaga instalac:ji sygnalizac:ji świetlnej. Budowa
ronda u zbiegu dróg powiatowych 2144 i 2142 (Olszynowel i Wygody)jest na etapie ogłoszenia
przetargu. Postępowanie będzie prowadzone w trybie ZRID.

Radny Janusz Rajkowski zapytał czy ktoś się podpisał pod tym, że nie jest potrzebna
sygnalizacja świetlna. Czy jest opinia osoby uprawnionej po analizie natężenia ruchu.
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Naczelnik Andrzej Kutyński odpowiedział, że jest opinia osoby uprawnionej, z podpisem.
W opinii były inne wskazania, w sprawie których zwrócono się z wnioskiem do Marszałka
Województwa Mazowieckiego jako zarządzającego i do dyrektora dróg mazowieckich. Nie ma
jeszcze odpowiedzi.

Radny Janusz Rajkowski poprosił o tę ekspertyzę (może być drogą mailowy)

Radny Stanisław Dymura zapytał o sprawę rozbudowy Powiatowej Komendy Policji
w Pruszkowie ijeżeli nie ma aktualnej informac:ji poprosił o wystąpienie w tej sprawie.
Było spotkanie z Ministrem Spraw Wewnętrznych, Komendantem Głównym Policji
i Komendant Stołeczny Policji i zdaniem Pana Radnego zgodnie ustaleniami Pana Ministra
sprawa nie powinna być opóźniana.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że Zarząd zwróci się o stosowną informację w tej
sprawie do MSWIA lub komendy głównej policji.

W związku z brakiem zgłoszeń interpelacji, zapytań , wmosków i oświadczeń radnych Radna
Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 20 i przeszła do punktu 21.

Ad 21.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku są .Kohl/n/AaQ Przewodnżczqcego Rady Pou,/arz/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przekazała zaproszenia na uroczystości
l imprezy:

e od PTS Lider na rozgrywki pierwszej ligi w koszykówce kobiet. Zaproszenie zostanie
rozesłane mailem.

organizowane przez Muzeum Dulag 121 (6.10.2016 r.),
koncert chóru Filharmonii Narodową w Kościele na Zbikowie,
nauka poloneza w LO im. T. Kościuszki przed uroczystościami l l listopada.

©

e

©

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna, XXVI sesja
Rady Powiatu Pruszkowskiego odbędzie się 25 paździemika 2016 r. o godz.17.00.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady
o godz. 1 9.45 zamknęła obrady XXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 22

Pkzje+od
Rady Po

Maria M

Protokół sporządziła:
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